

SAFETY & GREEN MANAGEMENT ASSESSMENT (SgMA) AUDIT

SgMA 工地安全审核

SCAL requires SLOTS members to complete the **Annual SgMA Audit** in order to be eligible for annual SLOTS renewal. Please complete this request form or scan the QR code below to fill up the form. Payment of **S\$410.40** (inclusive of GST) can be made via Electronic bank transfer (**Bank Name: OCBC, Account Name: SC2 Pte Ltd, Account Number: 524037272001**), Paynow (**UEN199307097Z**) or NETS (only at SC2 Pte Ltd office). **Audit will ONLY be scheduled upon receipt of the audit fees.**

新加坡建筑商公会(SCAL) 规定其所有 SLOTS 会员必须完成年度 SgMA 工地安全审核以符合更新 SLOTS 会员的条件。请填写此申请表或扫描下方二维码填写表格。付款 **S\$410.40** (包括消费税) 可以通过网上转账付款 (银行: **OCBC, 帐户名称: SC2 Pte Ltd, 帐户号码: 524037272001**), Paynow (**UEN199307097Z**) 或 NETS (请到 SC2 Pte Ltd 办公室)。收到审核费后, 才会进行安排工地安全审核。

Name of Company : _____ UEN No: _____
 公司名称 : _____
 Company's Address : _____
 公司地址 : _____
 _____ Postal Code
 E-mail address : _____
 电子邮件地址 : _____
 Tel No : _____ Fax No : _____
 电话 : _____ 传真 : _____
 Trade registered with SCAL : _____
 已登记于 SCAL 的行业 : _____
 Registrant Expiry Date : _____ Day _____ Mth _____ Year _____
 登记资格到期日 : _____ (日) _____ (月) _____ (年)
 Contact Person : _____ HP _____
 联络人 : _____ 手机 : _____
 Site Contact Person* : _____ HP _____
 工地联络人* : _____ 手机 : _____

* if different from above (若与以上不同)

Request form Submitted by (填写者请附上姓名及职称):

Name : _____ Designation : _____
 姓名 : _____ 职称 : _____

My Company's SgMA Manual is in : [English / Mandarin] Preferred Language Medium : [English / Mandarin]
 贵公司的 SgMA 手册语言 : [英文 / 华文] 首选沟通语言 : [英语 / 华语]

INFORMATION ON ONE CURRENT PROJECT FOR AUDIT (现有工程资料)

Location : _____
 地点 : _____
 Nature of work : _____
 工程性质 : _____

"Note: For waiver of SgMA audit, please write in to SCAL with a copy of your ISO 45001 or bizSAFE STAR certificate AND green policy. Do not submit this form as there will be no refund of fees if the SgMA audit has been conducted. An admin fees of \$50/- applies for refund due to waiver issues, etc."

"注意: 对于 SgMA 审核的豁免, 请写信给新加坡建筑商公会 (SCAL) 附加 ISO45001 或 bizSAFE STAR 证书和环保政策, 申请豁免。请勿提交申请表格若 SgMA 审核已进行, 将不会退还费用。如果因豁免问题, 等原因申请退款本公司将收\$50/-行政费。"

Please email the completed SgMA Audit Request form to jenny@sc2.com.sg or enquiry@sc2.com.sg after You have done the e-payment.

完成电子支付后, 请将填妥的 SgMA 审核申请表格电邮至 jenny@sc2.com.sg 或 enquiry@sc2.com.sg.

You may scan this QR code to fill in the above to submit for SgMA Audit.



您可以扫描此二维码填写以上内容以提交 SgMA 审核。